
 

 

Z á p i s 

z 25. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice, konaného dne 19.4. 2017 

 

Zahájeno:  18.00 hod.                                                                                Ukončeno: 19:05 hod. 

 

Přítomni: Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška, J. Knotek,            

Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, Ing. F. Marcián, V. Mátl,                  

J. Minaříková, L. Přichystal 

Omluveni: Ing. J. Bednář, Bc. Robert Hájek, Ing. J. Zemánek 

Hosté: M. Ustohalová 

 

    

1. Technický bod 

Starosta obce zahájil 25.zasedání Zastupitelstva obce Rajhradice v 18:00 hodin a přivítal 

všechny přítomné. Konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na Úřední 

desce OÚ Rajhradice a to po dobu sedmi dní přede dnem konání dnešního zasedání a dále 

konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné. 

 

Zapisovatelem byl jmenován Luboš Přichystal a Kateřina Sekaninová. 

Dále starosta obce seznámil zastupitele, že je pořizován zvukový záznam jednání, který slouží 

pro potřebu pořízení zápisu tohoto jednání. 

Starosta uvedl, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři podatelny OÚ.  

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 25. zasedání 

ZO. Navrženi byli: J. Knotek a V. Mátl. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování. 

 

Usnesení č. 1 

ZO schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 25. veřejné zasedání ZO Rajhradice pana        

J. Knotka a V. Mátla. 

Pro: 8 - Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Knotek, Ing. F. Marcián,           

V. Mátl, J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0      

Zdržel se: 0 

 

V 18:03 hodin se dostavil Ing. M. Komenda, J. Klaška a Ing. M. Kubeš. 

 

Usnesení č.1 bylo přijato. 

 

Starosta obce přednesl návrh programu zasedání. 
Program:  

1. Technický bod 

2. Rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky pro stavbu „Výstavba chodníků v obci 

Rajhradice v lokalitě Loučka“ 

3. Smlouva o dílo na realizaci stavby „Výstavba chodníků v obci Rajhradice v lokalitě 

Loučka“  

4. Různé 

5. Závěr 

 

 

 



Starosta obce přednesl upravený návrh zasedání: 

 

Upravený program: 

1. Technický bod 

2. Rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky pro stavbu „Výstavba chodníků 

v obci Rajhradice v lokalitě Loučka“ 

3. Smlouva o dílo na realizaci stavby „Výstavba chodníků v obci Rajhradice 

v lokalitě Loučka“ 

4. Smlouva o poskytování právních služeb 

5. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace pro TJ Rajhradice 

6. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace pro Český svaz včelařů, 

z.s., Základní organizace Rajhrad 

7. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace pro Vodácký oddíl 

Rajhrad 

8. Zpráva kontrolního výboru 
9. Různé 

10. Závěr 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.2 
ZO schvaluje upravený program dnešního zasedání. 

 

Pro: 11 - Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška, J. Knotek,                 

Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková,         

L. Přichystal 

Proti: 0    

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.2 bylo přijato. 

 

 

2. Rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky pro stavbu „Výstavba chodníků v obci 

Rajhradice v lokalitě Loučka“ 

Zastupitelstvo obce Rajhradice projednala výsledek jednání hodnotící komise, která provedla 

hodnocení nabídek u  veřejné zakázky malého rozsahu na stavební práce zadané mimo režim 

zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek „Výstavba chodníků v obci Rajhradice 

v lokalitě Loučka“. 

 
Výsledek hodnocení:  
 

Výsl. 
pořadí 

Poř. 
číslo 

Obchodní firma Sídlo / místo podnikání IČ 
Nabídková cena 

v Kč vč. DPH  

1. 4. M – SILNICE a.s. 
Husova 1697 
530 03 Pardubice 

42196868 3 774 333,60 

 

Hodnotící komise doporučuje Zastupitelstvu obce Rajhradice vybrat jako vítězného uchazeče 

firmu M – SILNICE a.s., Husova 1697, 530 03 Pardubice, IČ: 42196868, provoz Rajhradice.  

 

 

Umístění dalších účastníků nebylo stanoveno. Hodnotící komise využila možnosti dle ust.      

§ 39 odst. 4 zákona a u ostatních účastníků detailně nezkoumala splnění kvalifikace. V 

případě, že by vybraný dodavatel odmítl součinnost a nepodepsal smlouvu, musel by 



zadavatel podrobně zkoumat splnění kvalifikace i dalších účastníků zadávacího řízení. Pro 

úplnost informací jsou níže uvedeny nabídkové ceny ostatních účastníků. 
 

 3. Gaudio s.r.o. 
Plotní 688/75 
602 00 Brno 

63475243 4 232 627,03 

 2. JAAHA s.r.o. 
Na Návsi 2 
664 61 Opatovice 

29215765 4 408 704,04 

 1. SIDESTAV, spol. s r.o. 
Pražská 670/80 
642 00 Brno 

29214076 4 685 764,30 

 
 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.3 
ZO schvaluje doporučení hodnotící komise a souhlasí s vybraným dodavatelem firmou        

M – SILNICE a.s., Husova 1697, 530 03 Pardubice, IČ: 42196868, provoz Rajhradice. 

Současně pověřuje starostu obce k vydání Rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky.  

 

Pro: 11 - Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška, J. Knotek,                 

Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková,         

L. Přichystal 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

  

Usnesení č.3 bylo přijato. 

 

 

3. Smlouva o dílo na realizaci stavby „Výstavba chodníků v obci Rajhradice v lokalitě 

Loučka“ 
Starosta zastupitelstvu předložil text Smlouvy o dílo na realizaci stavby „Výstavba chodníků 

v obci Rajhradice v lokalitě Loučka“ s vybraným uchazečem firmou M – SILNICE, a.s. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.4  
ZO schvaluje text Smlouvy o dílo s vybraným dodavatelem firmou M – SILNICE a.s., 

Husova 1697, 530 03 Pardubice, IČ: 42196868, provoz Rajhradice a pověřuje starostu obce 

podpisem smlouvy s vybraným dodavatelem po uplynutí lhůty k podání nabídek.  

 

Pro: 11 - Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška, J. Knotek,                 

Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, Ing. F. Marcián, V. Mátl, J. Minaříková,         

L. Přichystal 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.4 bylo přijato. 

 

 



4. Smlouva o poskytování právních služeb 

Starosta konstatoval, že dosavadní právní zastoupení  obce Rajhradice je nedostatečné. Obec 

Rajhradice nemá podepsanou smlouvu o právním zastupování. Právní konzultace bez 

smlouvy o právním zastupování jsou drahé a s velkými časovými prodlevami. Starosta uvedl, 

že kontaktoval na doporučení JUDr. Janu Rožnovskou, která zastupuje i město Židlochovice. 

S JUDr. Rožnovskou se starosta dohodl na spolupráci. Výsledkem společného jednání je 

návrh smlouvy o poskytování právních služeb, který předkládá ke schválení. Smlouvou je 

stanoven advokátní tarif ve výši 2.000,-Kč/měs., který obci bude zajišťovat veškeré právní 

konzultace mailem nebo telefonicky. Ostatní právní služby budou hrazeny dle vyhlášky č. 

177/1996 Sb. snížené o 35%.  

 

V 18:10 hodin se dostavil J. Lipták. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze.  

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.5 
ZO schvaluje Smlouvu o poskytování právních služeb s JUDr. Janou Rožnovskou a pověřuje 

starostu jejím podpisem. 

 

Pro: 12 - Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška, J. Knotek,                 

Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, Ing. F. Marcián, V. Mátl,                  

J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.5 bylo přijato. 

 

 

5. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace pro TJ Rajhradice 
Jedná se o Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace pro TJ Rajhradice, která 

byla sepsaná na základě žádosti o příspěvek TJ Rajhradice ve výši 100.tis.Kč. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.6 
ZO schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 100tis.Kč pro 

TJ Rajhradice a pověřuje starostu obce jejím podpisem. 

 

Pro: 12 - Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška, J. Knotek,                 

Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, Ing. F. Marcián, V. Mátl,                  

J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0   

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.6 bylo přijato. 

 

 



6. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace pro Český svaz včelařů, z.s., 

Základní organizace Rajhrad 
Jedná se o Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace pro Český svaz včelařů, 

která byla sepsaná na základě žádosti o příspěvek ČSV, z.s. Rajhrad ve výši 15tis.Kč. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

V. Mátl – včelařům se přispívá, že spolupracují s našimi včelaři? 

Starosta – Rajhradičtí včelaři patří pod ČSV, z.s., Základní organizace Rajhrad. 

Ing. M. Komenda – proč neschvalujeme smlouvu i pro myslivce? 

Starosta – protože myslivci nepodali žádost. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.7 
ZO schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 15tis.Kč. pro 

Český svaz včelařů, z.s., Základní organizace Rajhrad a pověřuje starostu obce jejím 

podpisem. 

 

Pro: 12 - Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška, J. Knotek,                 

Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, Ing. F. Marcián, V. Mátl,                  

J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0  

Zdržel se:  0 

 

Usnesení č.7 bylo přijato. 

 

 

7. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace pro Vodácký oddíl Rajhrad 

Jedná se o Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 10tis.Kč pro 

Vodácký oddíl Rajhradice, která byla sepsaná na základě žádosti o příspěvek Vodáckého 

oddílu Rajhrad. 

 

Starosta otevřel diskuzi. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuze. 

 

Starosta vyzval zastupitele k hlasování.  

 

Usnesení č.8 
ZO schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace ve výši 10tis.Kč pro 

Vodácký oddíl Rajhrad a pověřuje starostu obce jejím podpisem. 

 

Pro: 12 - Mgr. I. Benadová, O. Burda, Mgr. M. Čermáková, J. Klaška, J. Knotek,                 

Ing. M. Komenda, Ing. M. Kubeš, J. Lipták, Ing. F. Marcián, V. Mátl,                  

J. Minaříková, L. Přichystal 

Proti: 0  

Zdržel se: 0 

 

Usnesení č.8 bylo přijato. 

 

 

8. Zpráva kontrolního výboru 

Starosta předal slovo J. Liptákovi. 

Zprávy z kontrolního výboru jsou přílohou zápisu. 

ZO bere na vědomí. 



8. Různé 
Starosta – pozval všechny ZO na pálení čarodějnic, které se uskuteční 30.4.2017 a na 

1.šipkařský turnaj mistrů, který se uskuteční 29.4.2017 v sále OÚ. 

J. Lipták -  jak vypadá rekonstrukce ulice Za Školou? 

Starosta – řešili jsme v radě obce. Objevují se stížnosti i z ostatních ulic jako Konopná,        

Za Sokolovnou. V radě jsme se dohodli, že kritická místa projdeme s odborníkem z firmy        

M-Silnice s panem Čížkem, který určí nejvhodnější způsob oprav. Ideální by bylo, 

kdybychom položili nastávajíc konstrukci vozovek asfaltový koberec. Bez kompletní 

rekonstrukce celé skladby vozovek to bude dočasné řešení. Asi tak cca 5-8 let.  

J. Lipták – před mým domem byly uzávěry vody, jsou zasypaný. S kým to řešit? 

Starosta – měla by to opravit Vodárenská akciová společnost, a.s., zařídím to. 

V. Mátl -  a co se bude dělat s dalšími ulicemi? 

Starosta – řešili bychom to podobně. V ulici Konopná by se povrch upravil jen asfaltovým 

recyklátem z důvodu velké rozestavěnosti. U dětského hřiště v ulici Za Sokolovnou si stěžují 

maminky na velkou prašnost způsobenou rychlým projížděním osobních vozidel. Tam by byl 

ideální také asfaltový koberec se zpomalujícím retardérem. V ulici Za Školou by také bylo 

vhodné položit asfaltový koberec od Hlavní silnice až po křižovatku u RD pana Kohúta a 

pana Hermana.  

J. Knotek – požádal o navezení štěrku na cestu za rodinnými domy v ulici Opatovická od 

křižovatky ulic Hlavní, Spojovací po cyklostezku.  

O. Burda – v jaké fázi je příprava vyhlášky na venčení psů, jsou už známí lokality pro 

venčení? 

Starosta – vhodné lokality stále hledám.  

V. Mátl – pivní festival na hřišti je smluvně podchycený? 

Starosta – pořadatel této akce jednal jak s obcí, tak s TJ Rajhradice. Nájemní smlouva je 

sepsaná mezi organizátorem akce a TJ Rajhradice. Já jsem vzal konání akce za obec na 

vědomí. Legislativa obci neukládá povinnost akci povolit nebo možnost její konání zakázat.  

V. Mátl – neměla by být pořadatelem složená nějaká vratná kauce pro případnou likvidaci 

vzniklých škod? 

Ing. M. Komenda – obec by po pořadatelích určitě něco chtít.  

Starosta – vratná kauce je dobrý nápad, požádáme o to. 

Ing. M. Komenda – poděkoval všem, kdo se účastnil 1.4.2017 úklidu obce. 

 

 

9.Závěr 

Na závěr poděkoval starosta zastupitelům za účast a schůzi ZO ve 19:05 hod. ukončil.  

 

Zapsal:  L. Přichystal 

  K. Sekaninová 

     

V Rajhradicích 28.4.2017 

 

 

       Ověřil:  J. Knotek, v.r. 

       

  L. Přichystal, v.r.        

  starosta obce         

         V. Mátl, v.r. 

 

            

        

                     


